
Styremøte NBK 8. november 2022  

Sakliste/vedtak 

Til stede: Arnt Åge Rian, Ragnar Davidsen, Bjørn Frosthammer og Arne Mathias Haukø 

 

• Økonomi / Innkjøp  

o AÅ bestiller reservedeler til kortmaskina, reimer de store grønne og de 

små orange 

o Jubileumsturnering:  

▪ Økonomi 

• Kontingent inntekter   13.050     

• Premieutgifter   6.600    

• Overskudd   1.540 

▪ Arrangørene (Ragnar, Robert og John) får tilbake kontingenten 

de la ut – kasserer tar seg av saken, reduserer overskudd til ca. 

600 

o Når det gjelder øvrig premiering, tilgodeses alle aktive deltakere med 

1 flaske vin til jul 

• Vi kjører Handikaputregning i adventsturnering med spesielt øye på 

nybegynnere. Simultan 22. nov, 6. des. og 13. des 

• Det blir fortsatt leie av samme lokaler på samfunnshuset til sommeren 2023  

• Terminliste framover, ikke spilling i januar pga. at mange reiser til Tenerife, 

oppstart ca. 1.feb. Vi kan arrangere julecup 4. juledag i foajeen på 

samfunnshuset – ikke i storsalen i 2. etasje. Leder setter opp en terminliste 

for perioden fram til sommerbridge eter påske. 

• Det vedtas at Namsos BK prøver å arrangere en fast årlig større turnering, 

f.eks namsos-cup, på høsten i ca. oktober,  



• Søke NM par, Ragnar melder til forbundet at vi kan komme til å søke, 

avgjørelse i årsmøte mars 2023 

• Eventuelt 

o Det vedtas tiltak for å ta vare på nye medlemmer. De to siste nye tas 

vare på ved at etablerte par splitter opp og hjelper de nye – eventuelt 

med en medhjelper på siden nå i adventsturneringen. 

 

 

Namsos BK v/leder Arnt Åge Rian – 17.11.2022 


